
 

 

 

  

 

 

 

Interpellation till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Roland Gustbée (M) 

Vilka initiativ kan tas för att förbättra 

benskörhetsvården i Region Kronoberg? 

I artikeln Varför betala 20 miljarder för benbrott som kunde ha förhindrats?  i 

Dagens Samhälle 25 mars skriver företrädare för Osteoporosförbundet 

(benskörhet) en mycket kritisk artikel mot sjukvården och regionpolitikerna. Vi 

anklagas för bristande kunskap, engagemang och ansvar.  

 

Benskörhet leder både till lidande för patienten och stora sjukvårdskostnader 

inräknat långa sjukskrivningar. Enligt artikeln görs inte tillräckligt noggranna 

undersökningar och därmed inte tillräckliga diagnoser. Det finns enligt 

författarna mediciner som är effektiva och som leder till förbättringar både för 

den enskilda och för sjukvårdens ekonomi. 

 

Min fråga: Jag utgår från att du också läst denna artikel och vill gärna höra 

dina kommentarer om läget i Region Kronoberg och vilka initiativ du vill ta för 

att förbättra benskörhetsvården här? 
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